
Protokół nt Ia2006
z II Sesii Radv Powiatu Łódzkiego Wschodniego, odbvtei w dniu

8 grudnia 2006 r. w Starostu,ie Powiatowm w Łodzi

Sesja rozpoczęła się o godzinie 1300 i trwała do godziny 1535.

Skład Rady Powiafu - 18 radnych.

Obecnych - 18 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załaczniknr t do protokoł:u.

Lista obecności gości stanowi załlczniknr2 do protokołu.

Pkt l porzqdku obrad - Otwarcie sesii i stwier

Przewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego Pan Ryszard Surowiec serdecznie
powitał radnych, kierowników jednostek organizacyjnych, przedstawicieli Komendy
Powiatowej Państwowej Strazy Pozarnej oraz Komendy Powiatowej Policji, naczelników
wydziałów Starostwa Powiatowego w Łodzi, Starostę i Zarząd Powiatu Łódzkiego
Wschodniego oTaZ wszystkich ptzybyłych na drugą Sesję Rady Powiatu Łódzkiego
Wschodniego.

Przęwodniczący Rady stwierdzit. ruezbędne quorum do podejrnowania prawomocnych uchwał
przez Radę Powiatu.

Łódzkiego

2.2 ZPORR

ZPORR Pt.

Pkt 2 porzqdku obrad - Prwięcie porzqdku obrad II Sesii Radv
Powiatu Łó dzkiego Wscho dniego.

Przewodniczący Rady Ryszard Surowiec przedstawił wniosek Zaruądu Powiatu
Wschodniego w Sprawie umieszczenia w porządku obrad dodatkowych punktów:
- Podjęcie uchwały w sprawie rea|izacji projektu nr 25Ul06 w ramach Działanta
Pt. ,'Matura z UniąEuropejską- edycja III'' na rok szkoiny 200612007 '

- Podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu nr 15/06 w ramach Działania2.2
,,Nowa szansa dlaZaka II" na rok akademrcki2006lf007.

Ponadto, Przewodniczący Rady zgłosił wnioski o zdjęcie Z pfoponowanego porządku obrad
punktów:

- ,'Podjęcie uchwaĘ w sprawie ustalenia składu osobowego Korrrisji Rewizyjrrej Rady
Powiatu Łódzkiego Wschodniego',,
- ',Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Bezpieczeństwa,
ochrorry Srodowiska i Gospodarki Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego'',



- ,,Podjęcie uchwały w sprawie ustaienia składu osobowego Komisji Polityki Społecznej Rady
Powiatu Łódzkiego Wschodniego''.

Uzasadniając swój wniosek, Przewodniczący Rady Powiatu powiedziat, Że na|eĘ umożliwić
Radnemu Panu Jarosławowi Suwalskiemu, klóry wejdzie w skład Rady, mozliwość brania
udziafu w posiedzeniach wybranych przezNiego Komisji.

Dodatkowo Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o wprowadzęnie do porządku punktu:

,,odpowiedzi na interpelacje izapytanta'' jako punkfu 16 proponowanego porządku obrad.

Głos zabrał Radny Pan Jerzy kabat, który powiędział, ze biorąc pod uwagę przedstawioną
przez Przewodniczącego Rady argumentację, nie mozna stwierdzió, czy radny który dopiero
wejdzie w skład Rady Powiatu nie będzie chciał być członkiem Komisji Statutowo _
Regulaminowej, bądź Budietu i Finansów.

Przewodniczący Rady odpowiedział, ze na dzisiejszej sesji powołane zostaną składy tych
komisji, które sąkonieczne do właściwego funkcjonowania Powiatu.

Radny Pan Andrzej opala powiedział, ze o ile rozumie kwestię powołania składu Komisji
Budzetu i Finansów, która przed najbIiiszą sesją będzie musiała pracowaó nad projektami
uchwał budzetowych, to niezrozumiałym jest dla niego fakt powołania Komisji Statutowo _
Regulaminowej.

Ponieważ nie zgłoszono dodatkov\Ych propozycji zmiany porządku posiedzenia, przystąpiono
do głosowania nad przyjęciem propozycji dotyczącej zdjęcia z porządku obrad pun}1u 7 _
,,Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej''.

W wyniku głosowania Rada Powiatu przy 11 gtosach ,,za,,,7 głosach ,,plzeciw'' i 0 głosach
,,wstrzymuję się'' zdjęła z porządku obrad punkt - ,,Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia
składu osobowego Komisj i Rewizyjnej''.

W dalszej części posiedzenia Rada przy 12 głosach ,,za,', 6 głosach ,,plzeciw'' i 0 głosach
,,wstrz)lmuję się'' opowiedziała się za zdjęcierrr z porządku obrad punltu 10 - ,,Podjęcie
uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Bezpieczeństwa' ochrony
Srodowiska i Gospodarki".

Następnie przy 1 l głosaclr ,,Zd,,, 7 głosach ,,przeciw'' i 0 gtosaclr ,,wstrzymuję
się'' opowiedziała się za zdjęciern z porządku posiedzenia Rady Powiafu punktu 11 -
,,Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Kornisji Polityki Społecznej''.

W wyniku przeprowadzonego głosowania, radni' przy 78 głosach ,,za,,, 0 głosaclr ,,przeciw''
i 0 głosaclr ,,wstrzymuję się'' jednogłośnie opowiedzieli się Za wplowadzenierrr do porządku
obrad puni<tu - ,'Podjęcie uclrwały w sprawie rea|izacji projektu nr 25Ul06 w ramach



DziaŁarńa 2.2 ZPORR Pt. ,,Matwa z Unią Europejską _ edycja III', na rok szkolny
2006/2007".

Radni jednogłośnie opowiedzieli się za wprowadzeniem do porządku obrad punktu _
,,Podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu nr 15/06 w ramach DziaŁaria 2.2 ZPORR
Pt. ,Nowa szansa d|aŻaka II'' na rok akademicl<l20O6l20O7 '

Przy 18 głosach ,,Za,,, 0 głosach ,,przeci#' i 0 głosach ,,wstrzymuję się'' jednogłośnie Rada
Powiatu opowiedziała się za wprowadzeniem do porządku posiedzenia punktu ,,odpowiedzi
na interpelacje i zap1Ąanta,'.

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady odczytał' proponowany porządek posiedzenia
uwzględniający wprowadzone poprawki' a następnie przystąpiono do głosowania nad jego
przyjęciem.

Porządek posiedzenia Rady Powiafu został przyje}y przy 14 głosach ,,Za,,, 4 głosach
,,przeciw'' i 0 głosach 

',wstrzymuję 
się'' i przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad II Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.
3. Przyjęcie protokofu z I Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.
4. Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym.
5. Interpelacje i zapytutta.
6. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Powiatu

Łódzkiego Wschodniego.
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Statutowo

Re gularninowej Rady Powiatu Łódzkiego Wschodnie go.
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Budzetu i Finansów

Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wyrragrodzenia dla Przewodniczącego Zaruądu

Powiatu Łódzkiego Wschodniego.
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 37[VIV99 Rady Powiatu Łódzkiego

Wschodniego z dnia 15 marca I999r. w sprawie przystąpienia do Związktl Powiatów
Polskich zmienionej UchwałąNr 3I1IY12003 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.

11.Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeństwa
i Porządku.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiarr budzetu powiatu łódzkiego wsclrodniego na rok 2006.
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiu^l w budŹecie powiatu łodzkiego wschodniego na 2006r,
14. Podjęcie uclrwały w sprawie rea|izacji projektu nr 25Ul06 w ramach Dziatania 2,2

ZPORR Pt. ,,Matura z UniąEuropejską_ edycja III'' na rok szkolny 200612007,
15' Podjęcie ucirwały w sprawie realizacji projektu nr 15/06 w ramach Dział'arua 2.2 ZPORR

Pt. ,,Nowa SZanSa d|aŻaka II'. na rok akademicki200612007.
1 6. odpowiedzi na interpelacj e i zapyĄartta'
17. Wolne wnioski i spr.awy roŻne.
18. Zarrrknięcie obrad II Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wsclrodniego.

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu.



Pkt 3 porządku obrad - Prwięcie orotokołu z I Sesii Radv Powiatu
Łó dzkiego Ws ch o dnieg o.

Przewodniczący Rady poinformował radnych, ze protokół pierwszej sesji był do wglądu
w Biurze Rady Powiatu. Radni mogli się z nimi zapoznać, w zwią7ku z czym zwrócił się
z zapytanteffi, C4 sąuwagi do protokołu z I sesji?

Poniewaz nie było uwag' przystąpiono do głosowania.

Protokół z I Sesji Rady Powiatu został ptzez Radnych przyjęty przy I7 głosach 
',za'',

0 głosach,,przeciw'' i 1 głosie 
',wstrz1'rnuję 

się''.

Pkt 4 porzqdku obrad - Sprawozdanie z prac Zarzadw w okresie

Przewodniczący Rady poprosił Starostę Gtzegorza Busiakiewicza o przedstawienie
informacji.

Staro sta pr ze dł.o iył. sprawozdani e z pI ac Zar ządu w o kre s i e mi ę dzy s e syj nym.

Infonnacja zprac Zarządu w olcresie międzysesyjnym stanowi załaczniknr 4 do protokołu.

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zap7źmiem do radnych, czy są pytania bądŹ uwagi
do przedłozonej,,lnform acji..',,?

Pytania kierowane przez Radnych:

Radna Pani Agnieszka Biała poprosiła o przedstawienie dokładniejszych informacji
w zakresie punktów 2,13 i20,
Radny Pan Andrzej opala poprosił o bardziej szczegółowe wyjaśnienia dotyczące
punktu 4, doĘczącego organizacji roku szkolnego w ZSP Nr 2 w Koluszkach,
Radny Parr Jerzy Kabat poprosił, aby w przyszłości przesyłając Radnym materiały
na sesję Zarząd przekazywał równiez sprawozdanie Z prac Zarządu,
aby w przedstawianej na sesji informacji nie ograniczaó się jedynie do ,,haseł''.
odnosząc się do puŃtu 20 przedstawiorrej informacji, Pan Kabat powiedział,
Że Zarząd dokonał ana|izy możliwości podpisania wniosku. Nie wiadomo jednak
co z dokonanej analizy wynika.
Radny Pan Konrad Kobus zapytał dotyczące punl'tu 9 - z jakich środków zostanie
przekazana dotacja celowa na budowę drogi i chodnika w Koluszkach?
Radny Pan Waldemar Clrałat zapytał, odnośrrie punktu 8 _ kto jest przedstawicielern
organu prowadzące go do uzgadni arria Re gul aminu Wynag r adzatia N auczycieli ?

Radna Pani Anna Deredas odnosząc się do punktu 23 przedstawiorrej informacji
powiedziała, Że Pan Starosta przedstawiając infonnację, jako nieodpłatnie
przekazywane środki tlwałe wymienił tapczany. Parri Radna powiedziała że są to
Środki nietrwałe i poprosiła o wskazanie, o jakie środki trwałe clrodzi.



odpowiedzi na pytarrie zadane ptzez Radną Panią Agnieszkę Białą doĘczące punktu 2 _
uchwały Zarządu w sprawie zmian w budzecie powiatu udzieliła Skarbnik Powiatu Pani
Barbara Ignatowska.

Zgodnie z |tm, co powiedziałaParu Skarbnik, uchwała zvńązanabyła z decyzjąWojewody
Łódzkiego, w której Wojewoda poinformował o zw.iększeniu dotacji celowej na 2006 rok
o kwotę 27.264 zŁ w Dzia|e 700, rozdzia|e 70005. Zwiększenie to doĘczyło planu dotacji
celowej na zadaria bieżące z zakresu administracji rządowej pochodzące z nowoutworzonej
rczerry celowej na sfinansowarrie zobowiryań wymagalnych Skarbu Państwa. Zostało ono
ptze7'naczone zgodnie z decyzjąStarosty Łódzkiego Wschodniego z drua26 wrzestia2006 r.
na uregulowanie odszkodowań wraz z ustawowymi odsetkami na rzecz osób fizycznych
za ptzejęte z dniem 1 stycznia 1999 t. przez Powiat Łód7]<I Wschodni nieruchomości zajęte
pod drogi publiczne powiatowe. Jest to dotacja z zakresu administracji rządowej' w związku
z povlyŻsrym, w ślad za otrzpaniem tej decyzji 28 listopada został'a podjęta ptzez Zatząd
uchwała wprowadzająca tą dotację po stronie dochodów, jak i wydatków zgodnie z celem
wskazanym w decyzji Wojewody Łódzkiego.

Pani Skarbnik udzieliła równiez odpowiedzi w zakresie punktu f3 dotyczącego nieodpłatnego
przekazania środków trwĄch _ przekazarie sprzętu pozostałego po likwidacji Intematu
funkcjonującego przy ZSP odbyło się na wniosek dyrektora ZSP Nr 2. środkiem trwaĘm, jak
powiedziała Pani Skarbnik, jest każdy sprzęt, którego okres uzywania jest dŁlŻszy niz 1 rok.
Przedmioty nietrwałe mają inne oznaczenia. Pruekazarte zostały całkowicię umorzone środki
trwałe: tapczan metalowy _ sń. 5,tapczan drewniany * sń.2, szafa metalowa _ szt.3, szafka
nocna _ sń. 5, biurko - szt' 8' Wartość początkowa wszystkich vtyszczególnionych
w wykazie pozycji wynosiła 7 .793,70 zł, wartość księgowa wynosiła 0 zł.

Starosta Powiatu odpowiadając na sugestię Radnego Pana Jęrzego Kabata powiedział,
Że Zarząd postara się, o ile będzie to mozliwe, ptzekazywaó informacje z ptac Zarządu
w terminie wcześniejszym, aby móc uniknąć dużej liczby p}.tan na sesji. Nie było to jednak
tym razem mozliwe.

odpowiadając na pytanie dotyczące punktu 13 delegowanie radnych do Komisji
Bezpieczeństwa i Porządku, Starosta Powiatu Pan Piotr Busiakiewicz powiedział,
że inicjaĘwa ta znajduje się w porządku posiedzenia. Kandydatów na członków Komisji
zgłaszająradru.

Na pytanie zadane przez Radnego Pana Kobusa odpowiedzi udzieliła Pani Barbara
Ignatowska - Skarbnik Powiatu. Jak powiedział'aPari Skarbnik, kwota 150.839 zł na zadartie
pn. ,,Budowa clrodnika wtaz z odwodnieniern w ciągu drogi powiatowej w 29I8E _ ulicy
11 Listopada w Koluszkach..." zapisana jest w budzecie powiatu na rok 2006 jako dotacja
celowa na rea|izaiję zadania własnego powiatu przez gminę Koluszki' która zdecydowała
się partycypować w realizacji tegoż zadarńa.

W uzupełnieniu, Naczelnik Wydziału RGRioS Parr Dariusz Łukowiak powiedział' Ze sprawa
dotyczy pr.zede wszystkirn realizacji inwestycji pTZeZ Gminę Koluszki. Mimo tego' ze jest to
droga powiatowa, inwestorem zadania na podstawie stosownej uclrwały Rady Powiatu jest
gmina Koluszki. Zawatio rÓwnież umowę dotyczącą rcalrizacji tego zadania. Aneks dotyczył
inicjatywy Gminy Koluszki o przedŁuŻeniu realizacji tego zadarńa do dnia 15 marca 2007 r,
z terminem roz|iczęnia do dnia 15 kwietnia 2007 r. Aneks dotyczył wyłącznie spraw



zwią.zanych z przedłuzęniem rea|izacji inwestycji. Dotyczy to 40 m chodnika, o wartości
około 7 '700 zł.

odpowiedzi na pytanie doĘczące punktu 20 - ul. Tuszynskiej udzielił Naczelnik Wydziafu
RGRioS Pan Dariusz Łukowiak.
Pan Naczelnik przyblizył historię tej inwestycji. Powiedział, Że nada| jesteśmy na etapie
przygotowania stosownych dokumęntów do podpisania umowy. Cała historia tej inwestycji
zaczyna się w roku 2005, kiedy to złoŻono stosowny wniosek o przyznanie środków
finansowych na realizację tej inwestycji. Wniosek przez okres 2-3 miesięcy był poprawiany,
przekazarry do Urzędu Marszałkowskiego przeszedt. pTzez Panel Ekspertów, został
zaakceptowany i pismem z drua i5 lutego 2006 r. Urząd Marszałkowski przekazał.
informację, iz został' on zakwalifikowany do dofinansowania po przejściu przez Panel
Ekspertów. Zgodnie z Wm, powinien byÓ on dość dokładnie analizowany i sprawdzany.
MinęĘ kolejne 3 miesiące, a poniewaz Urząd Wojewódzki nie zwracał się z żadnym pismem
dotyczącym podpisania umowy w tym zakresie, Zatząd Powiatu wystąpił zarówno do Urzędu
Marszałkowskiego, jak i Urzędu Wojewódzkiego z zapytaniem, co dalej dzieje
się z wnioskiem. Wówczas Urząd Wojewódzki zar:zucit. nas serią pism stwierdzających
nieuregulowane stany prawne działek, oświadczenia o prawie dysponowania nieruchomością
poprawienia dokumentacji projektowej, itp' W zasadzię od czerwca do puidziernika br.
te wszystkie pisma i uwagi były ptzez sfużby Starostwa poprawiane, regulowane. Dokonano
podziału działek, wypisów z ksiąg wieczystych, i inne. Powstał w ten sposób plik
dokumentów, który powinien zostać zrealizowany na etapie ptzyznaria tejze dotacji. Wniosek
został przez Panel Ekspertów ptzyjęty, a potem zgłoszono kolejne uwagi. od miesiąca
listopada w tym zakresię po raz kolejny zapadŁa cisza, Dlatego teŻ Pan Naczelnik poprosił
Zarząd o interwencję i spotkanie w ŁUW. Stad tez odbyły się stosowrre rozmowy
z Dyrektorem Biura Zaruądzania Funduszami Europejskimi w ŁUW, z ktorych wyniknęły
kolejne Sprawy zwiryane z analizau czy rLp. roboty wykonane w latach 2004 - 2005 będą
podlegały refundacji. Po kolejnej analizie i przedstawieniu w ŁUW argumentów stwierdzono,
że w wielu sprawach mamy rację. Zaproponowano dostarczenie dokumentów, które mogłyby
świadczyć o chęci podpisania tej umowy. Te dokumenty w najbliższy wtorek zostaną
do ŁUW dostarczone i Pan Naczeinik Łukowiak ma nadzieję ze będą to ostateczne
juz dokurnenty zmierzające do podpisania umowy.

W uzupełnieniu, Starosta Powiatu Pan Piotr Busiakiewicz powiedział, Że umowa ta określa
również harmonogram' który ptzeszedł ptzez Panel Ekspeńów. W tym hatmonogramie jako
termin zakonczeniarca|izacjizadaruawskazano rok2007. Zakres inwestycji jest bardzo duŻy.
Harmonogtam tyrn samym przestał byÓ aktualny. obecnie, gdyby chcieć ur.ealnió termirr
rcalizacjt tego zadania, musiałaby nastąpić zmiarn WPI. W związku z tyn należałoby
zrnieniÓ wniosek, a tym samym musiałby on wrócić na Panel Ekspeńów' co wiązałoby
się z utratą środków dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego dlatego, ze na 1iście za nami
są inne jedrrostki. Ishrieje rnozliwość zawarcia umowy rra dotychczasowych warunkach,
zaś praktyka, która jest stosowana' pozwala po podpisaniu ul11owy na podpisanie aneksu
z przesunięcienr tenrrinu realizacji zadairia na rok 2008.

Głos zabrał Radny Pan Arrdrzej opala, który powtedziaŁ, że praktylra Łódzkiego Urzędu
Wojewodzkiego w tym zakresie od miesiąca lutego do listopada br. była bardzo dziwna.
Poprawki dokonywane w ciągu 10 dni w odpowiedzi na uwagi zgŁaszane przez ŁUW
skutkowały kilkorna miesiącarni brakrr odpowiedzi ze strony ŁUW. Kolejne uwagi zgłaszano
po uptywie kolejnych kilku nriesięcy, na uzupełnienie uryznaczano termin 10 dni, itd. Panęl



Ekspertów Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego potrzebował czasu od lutego do listopada
na zg}oszenie uwag. Tym samym inwestycja która powirula zacząc się w roku 2006
tozpoczrie się w roku 2007. Dotychczas rnząd Wojewódzki nie widział możliwości
przesunięcia - anektowania terminu rea|lzacji inwestycji, dlatego też Pan opala powiedział,
Że cieszy go fakt, ze takąmozliwośó ŁUw przewiduje.

odpowiedzi na pytanie dotyczące organizacji roku szkolnego udzięliła Naczelnik Wydziału
Polityki Społecznej Pani Iwona Walter _ Wisiałkowska. Jak powiedziała Pani Naczelnik,
aneks ten znmązany był z powrotem Pana Chałata na stanowisko nauczyciela mianowanego
matematyki do ZPS Nr 2 w Koiuszkach. Poniewaz w organizacji pracy w czasie roku
szkolnego Pan Chałat nie miał przydzielonych godzin pracy w zwią,zku z tym, ie pełruł.
obowią7ki Wiceburmistrza Koluszek, w momencie, kiedy zgłosił akces powrotu do szkoły z
dniem 1 grudnia br. taki aneks dyrektor był zobowirya,'y złoiyÓ. osobie, która do końca
listopada zastępowała Pana Chałata, umowa w tym momencie wygasła, gdyz była ona
zatrudniona jedynie na zastępstwo.

Radny Pan Andrzej opala zapytŃ, ilu godzin dotyczy aneks dla Pana Chałata?

Parri Naczelnik odpowiedziała, Że w caŁej szkole godzin matematyki jest 36, zastępująca Pana
Chałata nauczycielka miała 24 godziny matematyki' kolejna Pani _ Pani Grzelak miała tych
godzin 12. pani Grzelak jest nauczycielem, który był przyjmowany na zastępstwa
nieobecnego w tym czasie Pana Chałata. Poniewaz jest ona w tej chwili na urlopie
macierzyńskim, jej 12 godzin zostało rozdzielone w ten sposób, ie 4 godziny dostał jeden z
nauczycieli, 8 godzin drugi z nauczycieli matematyki. Pan Chałat ma obecnie 24 godziny,
które będzie realizował do końca roku szkolnego, co średniorocznie daje wymiar 2I godzin,
dodatkowo 4 godziny zaPariau która jest na urlopie macierzyńskim' Razem do końca sĘcznia
daje to f8 godzin,21,5 godziny średniorocznie.

Radny Pan Waldemar Chałat powiedział, ze nie jest mu nic wiadomo na temat realizacji
godzin nauczania indywidualnego.

Pani Naczelnik powiedziała, ze nie chodzi o nauczanie indywidualne, chodzi o zastępstwo
j edynie 4 godzin za P aruąGrzelak'

Radny Pan Chałat powiedział, Że nie przydziela sobie godzin, ale wie, jakie zadaria realizuje
w swojej placówce, i tak jak Pani Naczelnik powiedzlał.a, ma 24 godziny jako nauczyciel i to
realizuje.

W odpowiedzi na punkt 8 - kto jest przedstawicielem organu prowadzącego do uzgadniania
Regulamintr Wynagradzwia Nauczycieli' Pani Naczelnik Iwona Walter _ Wisiałkowska
odpowiedziała, Że Zaruąd wyznaczył. do tego Wicestarostę Powiatu Pana Marka
Jarzębskiego, Skarbnika Powiatu - Panią Barbarę Ignatowską oraz Naczelnika Wydziału
Polityki Społecznej _ ParriąIwonę Walter _ Wisiałkowska.

Pan Przewodniczący podziękował zaprzedstawienie odpowiedzi rra zgłoszone py'tania.

Nie zgłoszono dodatkowych pi.talldo irrfonrracji z prac Zarządu w okresie rniędzysesyjnym.



Przewodniczący Rady podziękował Staroście Powiatu za przedstawienie informacji
i przeszedł do realizacji kolejnych punlr1ów porządku'

Pkt 5 porzqdku obrad - fnturpelacie i zapvtaniu

Radni zgłosili interpelacj e oruz zapytania:

Radny Pan Jerzy Kabat, w związku z rea|izacjązadan wspólnych z jednostkami samorządu
terytorialnego poprosił o przekazanie tematycznej informacji w następującym zakresie:
- jakie rrmowy i porozumierua z jednostkami samorządu terlorialnego obowią.zywały
w minionej kadencji, tj. f002 _ 2006 wtaz z ocenąZarządu w tej sprawie,
- czy dotychczasowe kr}teria i warunki tych umów bądź porozumień pozostaną nadal
aktualne czy będą wymagały zmiarry np. jeszcze przed uchwaleniem budzefu powiatu
na2007r.

Zgł'oszona przez Radnego Pana Jerzego Kabata interpelacja stanowi załącznik nr 5 do
protokołu

Radriy Pan Konrad Kobus poprosił o odpowiedŹ na następujące pytanie:
W dziale 600 _ Transport i łącznośó mamy wskazane dotacje _ środki przeznaczone na
gminy, które podpisały z powiatem umowy (chodzi o gminy Rzgów, Tuszyn i Brójce), oraz
pozostałe wydatki (dotyczące gmin Andrespol, Nowosolna i Koluszki). Do pozostĄch
wydatków zaliczają się wynagrodzenia i pochodne dla pracowników, którzy są
odpowiedzialrlt za utrzymanie tych dróg. Stawka na utrzymanie 1 km dróg w gminach, które
mają podpisane umowy wynosi 6'050 zł, zaś dla gmin, którę umów nie podpisały stawka ta
wynosi 10.057 zł. Radny Kobus zapfał z częgo wynika zróżnicowanie tych stawek?

Radni nie zgłosili dodatkowych interpelacji oraz zapytan, w zwią.zku z czym przystąpiono do
realizacj i kolej nych punktów posiedzenia.

Pkt 6 porządku obrad . Podiecie uchwah w sprawie stwierdzenia

Przewodniczący Rady Parr Ryszard Surowiec poinformował, ze wszyscy radni otrzyrrrali
projekt uclrwały, a następnie odczytał jej treść'

Przewodrriczący Rady zapy'tał', czy sąpytania bądz uwagi do projektu uchwały?

Poniewaz nie było pytań, po odczytarriu projektu trchwały przystąpiono do głosowania.

Przy 78 głosaclr ,,Za,,,0.'przeciw'' i 0 ,,wstrzyrnuję się'' uclrwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała stanowi za\ączniknr 6 do protokołu.

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 15 mirrut przerwy. (godz. 1405)



O godz. 1420 wznowiono posiedzenie Rady Powiatu po przerwie.

PH 7 porzqdku obrad - Podięcie uchwałv w snrawie wtalenia składu

Przewodniczący Rady Powiatu przytoczył brzmienie $ 40 ust. 4 Stafutu Powiatu mówiący,
że.. ,,Propozycje składu osobowego komisji otaz zmian w tym składzie przedstawia
Przewodniczący Rady, na wniosek zainteresowanych radnych, klubów radnych i komisji''.

Na poprzedniej sesji sporządzony został wykaz komisji, radni mogli zadeklarować swoją chęó
pracy i udziafu w poszczególnych Komisjach. W zwią.zku z tym, Przewodniczący Rady
poinformował., Że na ten momęnt deklarację pracy w Komisji Statutowo - Regulaminowej
złoĘ|i następujący radni: Wiesława Walczak, Aleksandra Kubicka, V/łodzimierz Bereziński,
Piotr Busiakiewicz.

Zgodnie z UchwałąRady Powiatu określającąrnaksymalnąilość członków komisji, mogąone
|iczyć' do 6 osób. W zwiąpku z tym Przewodniczący zapytaŁ, czy jeszcze któryś z radnych
vlryraza wolę pracy w Komisji Statutowo - Regulaminowej.

Przewodniczący Rady zaproponował, aby w pierwszej kolejności Radni przyjęli skład
osobowy i ilościowy komisji, a następnie z tego składu Rada wybietze przewodniczącego
Komisji.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego sposobu głosowania nad ustaleniem składu
osobowego Komisji, w związku z czymprzystąpiono do głosowania.

W wyniku głosowania,przy 18 głosach ,,za,,,0 głosach,,przeciw'' i 0 głosach,,wstrzymuję
się'' Rada Powiatu jednogłośnie opowiedziała się za zatwierdzeniem ilościowego
i osobowego składu komisji.
W skład Komisji Statutowo - Regularninowej powołano następujących radnych: Wiesława
Walczak, Aleksandra Kubicka' Włodzimierz Bereziński, Piotr Busiakiewicz.

Następnie Przewodni czący
Komisji.

Wiceprzewodniczący Rady
Wiesławy Walczak.

Rady poprosił o zgłaszanle kandydatów na Przewodniczącego

Powiatu, Pan Włodzinierz Bereziński zgłosił karrdydaturę Pani

Pani Wiesława Walczak nie wyrazlła zgody na kandydowanie na Przewodniczącą Komisji
Statutowo - Regulaminowej .

Radrra Pani Aleksandra Kubicka zgłosiła kandydaturę Pana WłodzirnierzaBerczyriskiego na
Przewo dni czące go Korni sj i Statutowo - Re gul amirrowej .



Radny Pan Bereziński wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Komisji'

W zwiąąku z tym, ze nie zgłoszono dodatkowych kandydatur, radni przystąpili do
glosowania, w wyniku którego przy 18 głosach ,,za,,,0 głosach,,przeci#'i 0 głosach
,,wstrzymuję się'' Radny Pan Włodzimierz Beręziński został wybrany na Przewodniczącego
Komisj i Statutowo - Regulaminowej.

Przewodnicząay Rady odczytał projekt uchwĄ w sprawie ustalęnia składu osobowego
Komisji Statutowo - Regulaminowej Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego i zapytat, czy są
pytania bądź uwagi do projektu uchwały?

Ponieważ nie było pytań, po odczytaniu projektu uchwały przystąpiono do głosowania.

Prry 18 głosach ,,zd,,0,,przeci.W'' i 0 ,,wstrzymuję się'' uchwała zostałapodjęta jednogłośnie.

Uchwała stanowi załacznknr 7 do protokołu'

Pkt 8 porządku obład - Podięcie uchwałv w sprawie ustalenia
składu osobowego Komisii Statutowo . Regulaminowei Rady
Powiatu Łó dzkiego Wschodniego.

Przewodniczący Rady poinformował, że chęć udziału w pracach Komisji Budzetu i Finansów
wyrazili następujący Radni: Klemens Derach, Agnieszka Biała, Andrzej opala, Pawęł Babski'
Jarosław Karliński' Ryszard Surowiec oraz Piotr Busiakiewicz'

Z uwagi na fakt, iz uchwata Rady Powiatu przewiduje, że maksymalna \iczba radnych
w Komisjach Stałych wynosi 6, Przewodniczący Rady zapylał, czy któryś z radnych wycofuje
swojązgodę na udział w pracach Komisji Budzetu i Finansów?

Żadenz radnych nie wycofał swojej zgody.

Radrry Pan Andrzej opala zaproponował-, aby Pan Busiakiewicz jako Starosta zrezygnował
z pracy w Komisji Budzetu i Finansów _ on jako Starosta nie był członkiem tej komisji.

Starosta Powiatu Pan Piotr Busiakiewicz nie wycofał swojej kandydatury na członka Kornisji'

Przewodniczący, przedstawiając zasady głosowarria nad wyborem składu Kornisji powiedział,
ie kaŻdy z radnyclr dostanie 6 opieczętowarrych karlek, które w clrwili głosowania nad
konkretlrym karrdydatenr do składu komisji będzie oddawał osobie liczącej głosy. W ten
sposób rrie będzie rrroziiwyrrr oddarrie głosu na wszystkiclr 7 kandydatów - kuŻdy z radnych
będzie rrrógł oddac tylko 6 głosow.

W wyniku przeprowadzonego głosowania poszczególni kandydaci na członków Konrisji
otrzymali rrastępuj ące ilości głosów popieraj ących iclr kandydatur.ę :

Parri Asnieszka Biała _ 18.
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Pan Klemens Derach - 18,

Pan Andrzej Opala - 8,

Pan Paweł Babski - 17,

Parr Jarosław Karliński _ 14,

Pan Piotr Busiakiewicz- 17,
Pan Ryszard Surowiec - 15.

W wyniku przeprowadzonego głosowania w skład Komisji Budzetu i Finansów powołani
zostali: Pani Agnieszka Biała, Pan Klemens Derach, Pan Paweł Babski, Pan Jarosław
Kar1iński, Parr Piotr Busiakiewi cz i P an Ryszard Surowiec.

Przewodniczący Rady poproslŁ o zgł.aszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji.

Radny Pan Włodzimierz Bereziński zgłosił kandydaturę Pani Agnieszki Białej.

Pani Agnieszka Biała wytaziła zgodę na kandydowanie na PrzewodniczącąKomisji Budżetu i
Finansów'

W związku z tym, ze nie zgłoszono dodatkowych kandydatur, radni przystąpili do
glosowania, w wyniku którego przy 18 głosach ,,Za,,,0 głosach,,plzeciw'' i 0 głosach

,,wstrzymuję się'' Radna Pani Agnieszka Biała została wybrana na Przewodniczącą Komisji
Budzetu i Finansów'

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwĄ w sprawie ustalenia składu osobowego
Komisji Budzetu i Finansów Rady Powiafu Łódzkiego Wschodniego i zapytat', czy sąpytania
bądŹ uwagi do projektu uchwały?

Poniewaz nie było pytan, po odczytaniu projektu uchwały przystąpiono do głosowania.

Przy 18 głosach ,,za',,0,,przeciff'i 0,'wstrzymuję się'' uchwała zostałapodjęta jednogłośnie.

Uchwała stanowi zalacznik nr 8 do protokołu'

Pkt 9 porządku obrad _ Podiecie uchwałv w sprawie ustalenia
u Powiata

W dalszej kolejności Radrri zapoznali się z projektern uchwały w sprawie ustalenia
wynagrodzenia dla Przewodniczącego Zarządu' Powiatrr Łódzkiego Wschodrriego.

Jako uzasadrrienie przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący Rady powiedział,
ze nie urrrniejszając nic WicestaroŚcie Powiatu, jego wynagrodzenię - płaca zasadniczabyła
o 110 ń v,ryisza od wynagrodzenia Starosty Powiatu' Dlatego zdecydował o podrriesieniu
składników wynagro dzenia Przewodni czące g o Zarządu'

11



Głos zabrał Radny Pan Andrzej opala, który powiedział', że obejmując stanowisko Starosty
Powiatu 4Iata temu zaproponował wynagrodzenie dla siebie tiisze w stosunku do swojego
poprzednika o 2.500 ń. Zaś nowy Starosta, po 10 dniach pracy proponuje dla siebie
wynagrodzenie wyższe w stosunku do poprzednika.
W zwią7ku z tym Radny Pan opala zapytał' czy podwyika dla Starosty będzie skutkowała
podwyzkami dla pracowników?

Radna Pani Agnieszka Biała zapytała, czy środki przewidziane na tą podwyzkę
sązabezpieczone w budzecie do końca biezącego roku i jak skutkuje to w projekcie budzefu
na rok 2007?

Głos zabrał Radny Pan Włodzimterz Bereziński, który powiedział, ze wbrew temu, co myśli
częśc radnych, Sprawa wynagrodzenia Starosty nie była omawiar,a przęz radnych tzw.
,,koalicji".

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwĄ w sprawie ustalenia wynagrodzenia
Przewo dni cząc e go Zaruądu P o wiafu Ł ó dzki e go Wscho dnie go.

W wyniku głosowania Radni przy 18 głosach,'za'' jednogłośnie opowiedzieli się za
podj ęciem przedmiotowej uchwały.

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokotu.

Pkt 10 porządku obrad - Podiecie uchwałv w sorawie zmianv
uchwałv Nr 37/V.IU99 Rgdv Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia
75 marca 7999 r. w sptgwie prnstqpienia do Zwiazku Powiatów
Polskich anienionei Uchwałq ,

Przewodniczący Rady zapytaŁ, czy sąpytania bądź uwagi do projektu uclrwały?

Ponieważ nie było pylan, po odcz1taniu projektu uclrwały przystąpiono do głosowania.

Przy 18 głosach ,,za',,0 ,'przeciw'' i 0 ,,wstrzymuję się'' uchwała została podjęta.

Uclrwata stanowi załacznik nr 10 do protokotu.

Pkt 11 porządku obrad - Podięcie uchwałv w sprawie delegowania
radnvch do Komisii Beruieczeństwa i Porządku
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W dalszej części posiedzenia Radni zapoznali się z przedstawion1,rn pIzez Panią Krystynę
Tatarzyńską_ Inspektora w Wydziale oryantzacyjnym projektem uchwały w w/w sprawie.

Jak powiedziała Pani Tatarzyńska' zgodnie z art, 38a ust. 5 pkt 2 ustawy z dnta
5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatolvym w skład komisji bezpieczeistwa wchodzi
m.in. dwóch radnych delegowanychprzez radę powiatu.

Jednocześnie zapis ust. 10 wyżej powołanego art. stanowi, iz,,Członkostwo w komisji
radnego delegowanego przez radę powiatu ustaje zawszę z wygaśnięciem jego mandafu.''.

Zatem w zwiąpku z wygaśnięciem mandatów Radnych Pana Grzegorua Busiakiewicza
i Pana Stanisława Bednarczyka będących członkami Komisji Bezpieczeistwa i porządku w
Powiecie Łódzkim Wschodnim, niezbędn5rm jest delegowanie przez Radę Powiafu dwóch
radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku.

Przewodniczący poprosił o zgłaszartie kandydatów na Członków Komisji.

Radny Pan Włodzimierz Bereziński zgłosił kandydaturę Pana Andrzeja Małeckiego _
Pan Andrzej Małecki wyraził zgodę.

Radny Pan Andrzej opala zgłosił kandydaturę Pana Pawła Babskiego - Pan Paweł
Babski wyraził zgodę.

Radna Pani Wiesława Walczak zgłosiła kandydaturę Pana Jerzego Kabata _ Pan Jerzy
Kabat, ze względu na to, iŻ zgtoszenle 3 kandydatów wymagałoby przeprowadzenia
głosowania ) nte wIaził zgody na kandydowanie.

W zwi47ku zpovtyiszym, ponieważ nikt z radnych nie zgłosił uwag do projek|u uchwały oraz
zgłoszonych karrdydatów, przystąpiono do głosowania, w wyniku kIórego przy 28 głosach

,,zt,,Radajednogłośnie opowiedziała się za podjęciem uchwały powołującej w skład komisji
Radnych: Pana Andrzeja Małeckiego oraz Pana Pawła Babskiego.

Podjęta uchwała stanowi załacznik nr 11 do protokohr.

Pkt 12 porzqdku obrad - Podięcie uchwałv w sprawie zmian
badżetu powiata łódzkiego wschodniego na rok 2006.

Projekt uclrwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Powiatu Pani Barbara lgnatowska.

Uzasadniając konieczriość podjęcia przedmiotowej uchwały, Pani Skarbnik powiedztała,
ze projekt ten został przygotowany w zwięku z:

decyzjąMinistra Finarrsów zwiększającączęśc oświatową subwencji ogólnej o kwotę
25'27f,00 zł' dla powiatu łodzkiego wsclrodniego.
wnioskiem dyrektola ZSP Nr 1 w Koluszkach oraz SOSW w Koluszkach
o zwiększenie planu dochodów rra podstawie biezącej ana|tzy wykorrania planu
dochodów,

l3



wnioskiem Komendanta Powiatowego Państwowej Strazy Pozarnej o zwiększenie
plarru dochodów o kwotę 7.210,00 zł zprzeznaczeriem na wydatki biezące Komendy'
sprzeduią udziafu w nieruchomości powiatowej połozonej w Koluszkach prry
ul. Wigury 2, działkanr Ew. 52614 iptzeznaczeniem Ęch środków na dofinansowanie
prac wykonywanych pIzez Powiatowy ośrodek Dokumentacji Geodezyjnej
i Kartograficznej w Łodzi.

Zmiarty przedstawione w zńączntku Nr 2 zvńęane są z pozyskani em pIzez gospodarstwo
pomocnicze _ Warsztaty Szkolne działające ptzy ZSP Nr 1 w Koluszkach dodatkowego
zamówienia na wykonanie usług dla PKP ,,Energetyka'' na kwotę22.384,00 zł.

Przewodniczący Rady zapytał, czy sąpytania bądŹ uwagi do projektu uchwĄ?

Poniewaz nie było p},tań, po odczytaniu projektu uchwały przystąpiono do głosowania"

Przy 18 głosach ,,Za,,,0 ,,przeciw,, i 0 ,'wstrzymuję się'' uchwała zostałapodjęta jednogłośnie.

Uchwała stanowi załacznik nr 12 do protokofu.

Pkt 13 porządku obrad - Podiecie uchwah w sorawie zmian
w budżecie Powiatu Łódzlciego Wschodniego"

Proj elr1 uchwały przedstawiła Skarbnik Powiafu Pani Barbara Ignatowska.

Jak powiedziała Pani Skarbnik, zmiarry przedstawione w projekcie Uchwały Rady
w rozdzia|e 85204 * Rodziny zastępcze spowodowane sąkoniecznościąuregulowania zapłaty
za pobyt dztęci z powiatu łódzkiego wschodniego w rodzinach zastępczych funkcjonujących
na tęrenie innych powiatów zgodnie zzawartymi umowami.

Ponadto dokonano zwiększenia planu wydatków w rozdziale 85406 Poradnie
psychologiczno * pedagogiczne oraz inne poradnie specjalisĘczne o kwotę 1.000,00 zł
w zwiąpku z otrzymanym rozliczeniem z Utzędu Miasta Łodzi w sprawie wydawania
otzeczen o potrzebie ksńałcenia specjalnego otaz otzeczen o potrzebie nauczania
indywidualnego dla dzieci z terenu powiatu łodzkiego wschodniego, które korzystały z usług
psychologiczno - pedagogicznych Specjalistycznej Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej
Doradztwa zawodowego i dla Dzieci z Wadami Rozwojow1mi w Łodzi. W budzecie powiatu
na w/w cel zaplanowano kwotę 2.000,00 zł, natomiast ogólny koszt badan rra dzień
21 listopada 2006 r. wyniósł już 2.345,00 zł. Porriewaz nie nozna przewidzieć do końca
grudnia 2006 r. ilości wydanych orzęczeń pTZeZ w/w poradnię' w planie wydatkow
Zaproponowano zabezpieczenie dodatkowych środków w wysokości 1.000,00 zt'

Przewodniazący Rady zapytaŁ, czy sąpytania bądz uwagi do projektu uchwały?

Poniewaz nie było p}Ąań, po odczy.taniu projektrr uchwały przystąpiono do głosowania.

Przy 18 głosaclr ,,Za,,,0,,przeciw'' i 0,,wstrzymuję się'' uclrwata zostałapodjętajednogłośnie'
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Uchwała stanowi załacznik nr 13 do protokołu'

PH 14 porządku obrgd - Podięcie uchwałv w sprawie realizacii
oroiektu nr 25U/06 w ramach Działania 2.2 ZPORR Pt ,,Matura

Unia E rrr" na 7,

Rada zapoznała się z przedstawionym i szczegótowo omówionym przez Pana Marka
Walkowiaka _ Podinspektora ds. Funduszy Struk|uralnych UE projektem uchwały
w przedmiotowej sprawie.

Jak powiedział Pan Marek Walkowiak, w zwią7ku ze złoionym wnioskiem o dofinarrsowanie
projekfu pt: ,,Matura z Unią Ewopejską _ edycja III'' na rok szkolny 200612007
współfinansowanego pIzez Unię Europejską z Europejskiego Funduszu Społecznego
i budzefu państwa dla uczniów szkół ponadgimnĄaInych kończących się maturą
prowadzonych ptzez Powiat Łódzh'l Wschodni oraz Ze zbIiŻającym się terminem podpisania
łrmowy o dofinansowanie projekru z lnst1tucją Wdrazającą (Regionalnym Centrum Polityki
Społecznej w Łodzi) konieczne jest zabezpieczenie w/w umowy w formie weksla in blanco
wnaz z dekiaracj ą wekslową.

Przewodniczący Rady zapytał, czy sąpytania bądz uwagi do projekfu uclrwaĘ?

PoniewaŹ nie było p).tan' po odczytaniu projeklu uchwały przystąpiono do głosowania.

Przy18głosach,,za,,,0,,przeci#'i0,,wstrzymujęsię''uchwałazostałapodjętajednogtośnie.

Uchwała stanowi zalącznik nr 14 do protokołu.

Pkt 15 porzqdku obrad - Fodiecie uchwałv w sprawie realizacii
proiektu nr 7S/06 w ramach Działania 2.2 ZPORR Pt ,Nowa szansa
dta Żaka Ir,, na rok akademicki 2006/2007.

Uzasadniając konieczność podjęcia przedmiotowej uchwały, Pan Marek Walkowiak
powiedział, ze projekt ten został przygotowany w związku zUcL.mał'ąNr 393 / XLII l 2006
Rady Powiatu ŁÓdzkiego Wschodniego z dnia 27' czerwca 2006r. w sprawie wyrażenia
zgody ta zawatcie porozunrienia z innyrrri powiatami z terenu wojewodztwa łódzkiego,
w celu współpracy pl.zy oplacowaniu, złozeniu t rea|tzaĄi projektu ''Nowa SZanSa d|a Żaka
II'' w ramaclr Działarua2.2 Zintegtowanego Programu operacyjnego Rozwoju Regionalrrego

,,Wyrównywanie szarrs edukacyjnych poprzez programy stypendialne', 11a rok akademicki
200612007 współfirransowanego przez Unię Europejską z Europejskiego Funduszu
Spotecznego i budzetu palistwa oTaz Zę zb|izającym się terrninem podpisania umowy
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o dofinansowanie projektu z Liderem Projektu, tj. Urzędem Miasta Łodzi konieczne jest
zabezpieczenie w/w umowy w formie weksla in blanco wrazz deklaracjąwekslową.

Przewodniczący Rady zapytał', czy sąpytaniabądż'uwagi do projekru uchwĄ?

Poniewaz nie było pytń, po odczytaniu projektu uchwały przystąpiono do głosowania.

Przy 16 głosach ,,Za,,,0,,przeciw'' i 0,,wstrzymuję się'' uchwała zostałapodjęta jednogłośnie.

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Pkt 16 porządku obrad - odpowiedzi na interpelacie i zaovtaniu

Starosta Powiatu Pan Piotr Busiakiewicz poinformował, ie odpowiedzi na zgłoszone
interpelacje zostaną udzielone na piśmie.

Pkt 17 porzqdku obrad - Wolne wnioski i sprawv różne.

W ramach punktu dotyczącego spraw róznych i wolnych wniosków poruszono następujące
kwestie:

- Radny Pan Jerzy Kabat zapytaŁ, czy znany jest już Znany termin kolejnej sesji Rady
Powiatu.

- Ponadto Radny Kabat, zv,racając się do Starosty orazPtzewodniczącego Rady Powiatu
zap7tał, czy nie uweźają ont za słuszne przyjęcie np. zał'oŻeń programowych powiatu
na |ata 2006 * 2010, plogramu dział.aria Rady Powiatu. Warto byłoby to przygotowaĆ,
gdyŻ moŻna będzie do tego póŹniej wracać. Warto poznaÓ i określić' co jako radni
chcemy robiÓ, aby nie tylko uczestniczyc w realizacjt zmienianego porządku.

- Przewodticzący Rady Pan Ryszard Surowiec uznał pytanie skierowane pTZęz
Radnego Kabata za sfuszne i właściwe. Nadmienił, Że wraz z Zarządem prezydium
Rady sprobuje opracowaó konkretne zał.ozetia, które będą planem działanla
na najbliższy okres.
- Wicepr.zewodniczący Rady Powiafu Pan Włodzimierz Bereziriski poinformował,
ze namiastka takiego plogramu suŻ jest funkcjonuje Wieloletni Program
Inwestycyjny, Plan Rozwoju Lokalnego, Strategia Rozwoju Powiatu.
Nie są to dokumenty idealne i doskonałe t trzęba je będzie z pewnością poddać
weryfikacji.

- Radny Pan Konrad Kobus poinfonrrował. ze docierajądo rriego sygnały od mieszkariców
Gnrin Rzgów. Tuszyn i Brójce o problernie Zw|ązanym z dojazdenr dzieci, ktore nrają
skierowa:rie do psychologa w Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Koluszkach.
Radny zgłosił wniosek, aby w miarę mozliwości psycholog clrociaz Taz w miesiącu
w poszczególrryclr grninach przebywał w określonej szkole.
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Naczelnik Wydziatu Polityki Społecznej Pani Iwona Walter Wisiałkowska
poinformowała, Że w Tuszynie mieści się punlrt filialny Poradni Psychologiczno _
Pedagogicznej. Na bieząco jest tam psycholog, pedagog i logopeda. W chwili obecnej jest
przejściowy kłopot z paruąlogopedą poniewaz znajduje się ona na urlopie zdrowotnym,
niemniej jednak od dnia 1 Ęcznia będą zatrudnione osoby w jej zastępstwie.
od momenfu powstania Powiatu w Tuszynie zaczfl być stopniowo uruchamiany punlr1

filialny po to, aby zabezpieczyć mieszkańców i dzieci Rzgowa i Tuszyna. Pani Naczelnik
Walter uznała, ie wskazartym byłoby w tej sprawie skontaktowaó się z Dyrektorem
Poradni, Panią Teresą Słowik, poniewaz zadartia, o które tieraz dopominają się szkoĘ,
aby były realizowane pTzez Poradnię są w gestii również gmin, jako organów
prowadzących szkoły podstawowe i gimnazja.

Radny Pan Kobus podziękował za przedstaulloną infonnację, stwierdził jednak, ie dzieci
ze Rzgowa i z Brójec sąkierowane do Poradni w Koluszkach'

Ponadto, radny Kobus złoĘł' wniosek do StarosĘ Powiatu o rozpatrzenie mozliwoŚci
zabezpieczenia komunikacji pomiędzy gminami południowymi powiatu a Koluszkami,
ponieważ istnieje problem dojazdu do Agencji Restrukturyzac1i i Modemizacji Rolnictwa,
Komendy Powiatowej Policji oraz Komendy Powiatowej Państwowej Strazy Pozamej
w Koluszkach, tak aby udało się uruchomić przynajmniej 2 połączerua _ rano i po
południu.

Przewodni czący Rady odpowiedział Radnęmu Panu Jerzemu Kabatow|, ie nie jest jeszcze
znarly termin kolejnej sesji _ Radni zostanąo nim powiadomieni w ustawowyrn terminie -

na 7 dni przed Sesją.

Pkt 18 porzqdku obrad - Zamknięcie obrad II Sesii Radv Powiatu

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim zaprzybycie i zamknął obrady II Sesji Rady
Powiatu Łódzkiego Wschodniego.

Na Ęm protokół zakończono.

Przewodniczący Rady
Powiatu Łóflzkiego Wschodniego

L

Rvszard Surowiec

Protokołowała:

Ewa Czyzewska
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